



FOR YOUTH DEVELOPMENT®
FOR HEALTHY LIVING
FOR SOCIAL RESPONSIBILITY

COMMUNITY HOLIDAY GIFT WISH LIST

CHINATOWN YMCA

In the spirit of giving and the holiday season, we hope to provide our young participants and seniors with some end-of-year cheer.

For the last few years, through the generosity of our donors, members, and staff, we have been able to gift over 200 youth and seniors with something to warm their hearts. This year, we are asking you again to support us in making the end of 2023 a great one for those in our community.

HOW TO HELP:

- 1 Please view the shared Amazon Wish List and pick items to purchase.
<https://a.co/gkqnCOU>



- Gifts this year will either go to youth in our **SRO Family Support Program**, youth at our **Broadway Cove** residential building, or the seniors in our **Aging Well Together program**.
- Gifts for children will have a name attached. After purchasing gifts, please select to include a 'gift receipt'. Please copy the youth or senior information onto your gift receipt

- 2 Please include a gift receipt for all gifts.

- 3 Please have gifts mailed/dropped off at the **Chinatown YMCA - 855 Sacramento Street, SF, CA 94108** by **Monday, December 4, 2023**. This will ensure adequate time for staff to organize gift distribution.

THANK YOU AGAIN!
HAPPY HOLIDAYS!

If you have any questions, please feel free to contact Carol Wai Lundy,
Community Engagement Director, at 415-748-3565.





FOR YOUTH DEVELOPMENT®
FOR HEALTHY LIVING
FOR SOCIAL RESPONSIBILITY

社區節日禮物願望清單

華埠青年會

本著節日意義和奉獻精神，我們希望在年終一起為青少年和年長者帶來一些歡樂。

在過去的幾年裡，通過我們的捐贈者、會員和工作人員的慷慨捐贈，我們已經向 200 多名青少年和年長者贈送了一些溫暖他們心窩的禮物。今年，我們衷心希望您再次支持我們，讓我們一起在 2023 年年終創造屬於我們社區的美好時光。

如何參與活動：

- 1 請查看共享的亞馬遜願望清單並選擇要購買的禮物。
<https://a.co/gkqnCOU>



- 今年的禮物將送給我們SRO 家庭支持計劃中的青少年、百老匯灣住宅樓的青少年，或者我們的 Aging Well Together 計劃中的年長者。
- 給孩子的禮物都會附上姓名。購買禮物後，請選擇包含“禮品收據”。請注意將孩子或年長者信息複製到您的禮物收據上。

- 2 所有禮物請附上禮物收據。

- 3 請於 2023 年 12 月 4 日週一之前將禮物郵寄/送至 **華埠青年會(855 Sacramento Street, SF, CA 94108)**。這將確保工作人員有足夠的時間分發禮物。

謝謝您!
祝您佳節快樂!

如有任何疑問，請隨時聯繫社區參與主任 Carol Wai Lundy，
電話:415-748-3565。